
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  
   

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.17/12-12-2012 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
 Αριθ. απόφασης 304                             Περίληψη 

Καταρχήν λήψη απόφασης για την στήριξη – συνεργασία με 
το Ελληνικό Ηλεκτρονικό Κέντρο (HEC), για την οργάνωση 
του 1

ου
 Παν-Θρακικού Ανταμώματος, από 6 έως 8 Ιουλίου 

2013 
 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 12 Δεκεμβρίου 2012 ημέρα Τετάρτη και ώρα 17:00, 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 

ύστερα από την αριθ.πρωτ.67641/7-12-2012 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 

Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 

και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 

Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 27 

δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 

2) Αγκόρτσας Απόστολος 

3) Ανταμπούφης Νικόλαος 

4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 

5) Βασιλούδης Ηλίας 

6) Βορίδης Δημήτριος 

7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 

8) Δρεμσίζης Ιωάννης 

9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 

10) Κολλάρος Γεώργιος 

11) Κυριακίδης Αλέξανδρος 

12) Μούρκας Χρήστος  

13) Μπεκτές Σαμπρή 

14) Μπένης Δημήτριος 

 

 

15) Ξυνίδης Αθανάσιος 

16) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 

17) Παπαδόπουλος Κυριάκος 

18) Πατσίδου Δέσποινα 

19) Παπασταματίου Γεώργιος 

20) Πούλιος Χρίστος 

21) Ταρενίδης Παναγιώτη 

22) Τσεγγελίδης Ιωάννης 

23) Τσέπελης Εμμανουήλ 

24) Φανουράκης Εμμανουήλ 

25) Φιλίππου Φίλιππος 

26) Φωτιάδης Νικόλαος 

27) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ  

 

                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 

1) Ηλιάδης Θωμάς 

2) Καλογερής Κρίτων 

3) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 

4) Μαζαράκης Σπύρος 

5) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 

6) Τοπ Ισμέτ 

 

 

Που δεν προσήλθαν στην συνεδρίαση αν και νόμιμα προσκλήθηκαν      

         

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της Τοπικής 

Κοινότητας Γέρακα Γιασήρ Αϊτάν, Δαφνώνα Σιδηρόπουλος Δημήτριος, Καρυοφύτου Σεραφιάς Δημήτρης, 

Νεοχωρίου Κυριακού Θεοδόσιος, Πασχαλιάς Τολμίδης Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής 

Κοινότητας Κιμμερίων Μπαντάκ Μπεσήμ 

               

Γίνεται μνεία ότι ο δ.σ. Αγκόρτσας Απόστολος προσήλθε στην συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 11
ου

 

θέματος της ημερήσιας διάταξης και ο δ.σ. Μπεκτές Σαμπρή κατά την συζήτηση του 13
ου

 θέματος της 

ημερήσιας διάταξης. Ο δημοτικός σύμβουλος Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ αποχώρησε οριστικά από την 

συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 1
ου

 θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
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Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

και εισηγούμενος το 1
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ.πρωτ.54602/19-

9-2012 εισήγηση του γραφείου Δημοσίων – Διεθνών Σχέσεων & Τύπου η οποία είχε συμπεριληφθεί στην 

ημερήσια διάταξη του Δημοτικού Συμβουλίου της 1-10-2012 και ομόφωνα είχε αποφασιστεί να αναβληθεί 

για επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο, η συζήτησή της προκειμένου να διερευνηθεί καλύτερα το θέμα το οποίο 

και έχει ως εξής:  

Το Ελληνικό Ηλεκτρονικό  Κέντρο (HEC), είναι μια εθελοντική, μη κερδοσκοπική οργάνωση. 

Πρόκειται για ένα πολιτιστικό και εκπαιδευτικό κέντρο, κύριος στόχος του οποίου είναι η προώθηση του 

ελληνικού πολιτισμού και η δημιουργία ενός δικτύου μεταξύ των Ελλήνων, Φιλελλήνων και Ελληνικών 

οργανώσεων από όλο τον κόσμο. 
Το ανωτέρω Κέντρο με το έγγραφό του, αριθμ.:54275/18-9-2012, επιθυμεί την συνεργασία με τον Δήμο 
Ξάνθης για να οργανωθεί από 6 έως 8 Ιουλίου 2013, το 1

ο
 Παν-Θρακικό Αντάμωμα.  

Σκοπός της εκδήλωσης, όπως αναφέρεται στην επιστολή, είναι: 
1. Να καταδειχθεί ότι οι απανταχού δραστηριοποιούμενοι  Έλληνες στέκονται στο πλευρό της πατρίδας και 

ιδιαίτερα στην ευαίσθητη περιοχή της Θράκης. Μακροπρόθεσμα, επιδίωξη θα είναι να μετατραπεί σε 
Πανελλήνιο αντάμωμα. 

2. Να αποδειχτεί ότι η Θράκη αποτελεί πολιτιστική δύναμη, που εκτός από τις    λαογραφικές γιορτές του 
χειμώνα και τις γιορτές της παλιάς πόλης, προσελκύει το ενδιαφέρον και της διασποράς με το 
ΠανΘρακικό αντάμωμα του καλοκαιριού. 

3. Με την εκδήλωση αυτή επίσης αναμένεται και μια σημαντική εισροή συναλλάγματος στην αγορά της 
Θράκης και ιδιαίτερα σε εκείνη της Ξάνθης. 

Παρακαλούμε για την καταρχήν λήψη απόφασης στήριξης - συνεργασίες με το εν λόγω Κέντρο, για την 
υλοποίηση του 1ου ΠανΘρακικού Ανταμώματος. Η στήριξη από πλευράς Δήμου θα είναι σε επίπεδο 
υποδομών, παραχωρήσεις  χώρων και άλλων διευκολύνσεων. 
Τα ανωτέρω πραγματοποιούνται σύμφωνα με τον Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, Ν.3463/2006, άρθρο 158. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος επισήμανε στο Σώμα ότι στην αίθουσα βρίσκεται ο αναπληρωτής 
καθηγητής του ΔΠΘ, κ. Γεωργίου Δημήτριος ο οποίος ζήτησε να τοποθετηθεί επί του ζητήματος. Ο πρόεδρος 
του έδωσε το λόγο και ο κ. Γεωργίου Δημήτριος μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «Αυτό το forum το οποίο 
δραστηριοποιείται μέσα από τα ηλεκτρονικά δίκτυα έχει αναπτύξει ένα σύστημα όπου 108χιλ συνδρομητές 
επικοινωνούν μεταξύ τους. Αυτοί οι άνθρωποι κυρίως είναι Έλληνες της διασποράς της 1

η
ς γενεάς οι οποίοι 

ένα μεγάλο κομμάτι που έχει συγκροτήσει και αυτό το forum είναι καθηγητές σε πανεπιστήμια στις ΗΠΑ, 
στον Καναδά στην Αυστραλία και σε Ευρωπαϊκά Πανεπιστήμια. Οι απόψεις που εκφράζονται εκεί δεν 
ελέγχονται ως προς τις θέσεις τους μόνο ως προς την κοσμιότητά τους. Αυτοί οι άνθρωποι που ζουν εκεί 
ενδιαφέρονται και παρακολουθούν τα θέματα για την πατρίδα όπως εξελίσσονται τον τελευταίο καιρό που η 
χώρα χειμάζεται από την οικονομική κρίση. Έτσι υπήρξε μία πρωτοβουλία εδώ και 3 χρόνια και οργανώνεται 
ένα Πανμακεδονικό Αντάμωμα σ’ ένα χωριό δίπλα στη Φλώρινα υπό την αιγίδα του Δήμου Φλωρίνης αλλά 
το οποίο όμως έχει αναλάβει ένας τοπικός πολιτιστικός οργανισμός. Πρόσφατα έπεσε η ιδέα μέσα σ’ αυτό το 
forum, παράλληλα με μία εβδομάδα διαφορά ώστε οι άνθρωποι που μετέχουν εκεί να μπορούν να έρθουν και 
εδώ, να μην γίνει και κάτι αντίστοιχο στη Θράκη. Όταν έπεσε αυτή η ιδέα επειδή από αυτούς που 
συμμετέχουμε όχι με την έννοια ότι είμαστε γραμμένοι σ’ αυτό το forum ή ότι είμαστε μέλη σε κάποια 
οργάνωση απλώς έχουμε αλληλογραφήσει και εμείς και επειδή και ο κ. Κυριακού ο συνάδελφός μου είμαστε 
εδώ στη Θράκη και ο κ. Κολλάρος και θα μπορούσαμε να συνεργαστούμε σ’ αυτό όλοι μαζί, άλλωστε θα 
χρειαστούμε βοήθεια και από όλο τον κόσμο για να μπορέσουμε να το στήσουμε αυτό για πρώτη φορά και 
ελπίζουμε ότι θα γίνει θεσμός και εφόσον βέβαια το δημοτικό συμβούλιο μας επιτρέψει να κάνουμε χρήση 3 
βραδιές στον κοινόχρηστο χώρο στο κέντρο της πόλης ή όπου αλλού μας υποδείξετε. Προσφέρθηκα να 
μεσολαβήσω και μου είπανε ότι θα είμαι ο συντονιστής της προσπάθειας. Έγινε μία επαφή με την Πρόεδρο 
του Λυκείου Ελληνίδων η οποία και δέχθηκε να αναλάβει την οργάνωση. Ο λόγος που ζήτησα από το 
δημοτικό συμβούλιο να μας δώσει την άδεια για να γίνουν αυτές οι πολιτιστικές εκδηλώσεις με 
συγκροτήματα από όλη την Ελλάδα και από το Εξωτερικό, θα έχετε δει στις ιστοσελίδες της οργάνωσης τι 
έχει γίνει στη Φλώρινα κάτι αντίστοιχο σε μεγαλύτερη έκταση δηλαδή εμείς φιλοδοξούμε εδώ να γίνει κάτι 
πολύ σημαντικό και έτσι αποτανθήκαμε σ’ εσάς και όχι στην Κομοτηνή και Αλεξανδρούπολη δεδομένου ότι 
θεωρούμε ότι η Ξάνθη έχει όλα τα εχέγγυα για να οργανώσει κάτι τέτοιο. Έχει και την εμπειρία από τις 
Λαογραφικές Εορτές και τις Γιορτές Παλιάς Πόλης και πολύ ωραίο περιβάλλον για να προσελκύσει το 
ενδιαφέρον του τουρισμού».   

Επακολούθησε συζήτηση το πλήρες κείμενο της οποίας είναι καταγεγραμμένο σε ηλεκτρονικό αρχείο 
του Δημοτικού Συμβουλίου και τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά  
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ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση καθώς 
και το με αριθμό 54275/18-9-2012 έγγραφο του Ελληνικού Ηλεκτρονικού  Κέντρου (HEC) 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την καταρχήν λήψη απόφασης για την στήριξη – συνεργασία του Δήμου Ξάνθης με το Ελληνικό 
Ηλεκτρονικό Κέντρο (HEC), για την οργάνωση του 1

ου
 Παν-Θρακικού Ανταμώματος, από 6 έως 8 Ιουλίου 

2013. Η στήριξη από πλευράς Δήμου θα είναι σε επίπεδο υποδομών, παραχωρήσεις  χώρων και άλλων 
διευκολύνσεων. 
Μειοψήφησε ο δημοτικός σύμβουλος Ανταμπούφης Νικόλαος διότι  δεν συμφωνεί με την διοργάνωση της 
εκδήλωσης. 
………………………………………………………………………………………………….................... 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 

    Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
   (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 21-12-2012 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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